

SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 15

15 May 2025

Dear Parents/Guardians,

Second Term Test Report and S1-S5 Yearly Examination

Please be informed of the following matters:

1. Second Term Test Report

The photocopy of the second term test report will be issued to students on Thursday, 15 May 2025 for parent's signature. The report sheet will show your child's/ward's score in each subject and will give you an indication of his/her academic performance and progress. You are encouraged to discuss the results with your child/ward and encourage him/her to prepare for the coming yearly examination. If you have any queries about the term test results, please contact the class teacher of your child/ward.

2. S1-S5 Yearly Examination

The Yearly Examination (S1-S5) will be held from 13 June to 27 June 2025. Please supervise your child/ward to do revision in order to be well-prepared for the Yearly Examination. All students are reminded of the importance of following the Examination Timetable and observing the Examination Regulations attached. The examination syllabi for different subjects will be posted on the school webpage on 26 May 2025(Mon). Please also note that students' results of the Yearly Examination are considered as one of the major criteria for promotion to higher forms. The following criteria are considered in the promotion exercise:

- (a) *Academic results,
- (b) Conduct,
- (c) Attendance,
- (d) Social service,
- (e) Contribution to the school,
- (f) ECA performance,
- (g) Awards accrued, etc.
- * The academic results will be calculated based on the Grand Total as shown below:

Grand Total = 1/3 × Half-yearly Exam Result + 1/3 × Yearly Exam Result

Should the Education Bureau announce the closing of school due to adverse weather (e.g. Typhoon Signal No.8 or above, Red/Black Rainstorm Signal, etc.) on an examination day, the subjects scheduled on that particular day will be postponed to the day after the original examination period. Students should

follow the original examination timetable when school resumes. The school will announce the new arrangement of the subjects scheduled on that particular day through the school website and eClass Parent App.

For enquiries about the Yearly Examination, please contact the teachers in charge, Mr. TONG Yat-ting at 2576 1871.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (http://www.seksswk.edu.hk/) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學(西九龍)

二零二四至二零二五年度

第十五號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2025年5月15日

1. 派發下學期測驗成績表

下學期測驗成績表副本將於2025年5月15日(星期四)派發給家長簽名,家長可透過成績表得知子 女於各科的學習表現。家長可藉此勉勵子女勤奮向學,準備學年考試。如有任何查詢,請直接 與班主任聯絡。

2. 中一至中五級學年考試 (2024/2025年度)

中一至中五級的學年考試將會在6月13日(星期五)至6月27日(星期五)期間舉行,請參閱隨信附上的考試時間表及考試指引。

煩請督促 貴子弟努力溫習準備考試,學生須準時應考和嚴格遵守考試規則。考試範圍將於5月 26日(星期一)上載學校網頁,家長可查閱各科的資料。考試成績為學生能否升班的其中一個重 要因素,除了考試成績外,下列各項因素均在考慮之列:

- (a) *學科成績
- (b) 操行
- (c) 出席率
- (d) 社會服務的表現
- (e) 對學校的貢獻
- (f) 課外活動的表現
- (g) 獲得的獎項

*學科成績的計算方法如下:

總分=%×上學期考試成績+%×學年考試成績

倘若在某考試日由於天氣惡劣(例如八號或以上颱風訊號,紅色或黑色暴雨訊號)而導致教育局宣布學校停課,則當天的考試科目將會被安排至整個考試週完結之後才恢復進行,學生於停課翌日應該按照原本的時間表繼續完成餘下的其他考試科目,學校也會把有關科目調動的最新安排透過學校網頁及e-class家長應用程式對外公布。

如對考試事宜有任何查詢,歡迎致電 2576 1871 與本校考試組負責人湯溢庭老師聯絡。

此家長信可於學校網頁(http://www.seksswk.edu.hk/)及 eClass 家長應用程式內查閱。